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R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLII/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  26 marca2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych, nieobecny był radny Sebastian 

Hanys. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ewa Turkiewicz – p.o. Skarbnika Gminy Zwierzyn 

3. Krystyna Krzyżanowska – Kierownik GOPS w Zwierzynie 

4. Izabela Borkowska -  Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

5. Stanisław Panek – Komendant Powiatowy Policji 

6. Mirosław Tokarek- Kierownik biura Celowego Związku Gmin SG05 

7. Krzysztof Kęcik – inspektor ds. wojskowych, o.c. i p. poż. w UG Zwierzyn 

8. Artur Skotarczak – inspektor ds. gospodarki komunalnej i ochrony środowiska w UG 

Zwierzyn 

9. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

10. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

11. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego Gminy Zwierzyn. 

6) Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Zwierzyn. 

7) Sprawozdanie z realizacji systemu gospodarki odpadami. 

8) Sprawozdanie z programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

9) Sprawozdanie z wykonania środków finansowych na doskonalenie i dokształcanie 

zawodowe nauczycieli. 

10) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 337/6 o 

powierzchni 0,3950 ha, 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 345/23 o 

powierzchni 0,0122 ha, 

c) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania, 

d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

11) Interpelacje i zapytania radnych. 

12) Interpelacje i zapytania sołtysów 
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13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

14) Wolne wnioski i informacje. 

15) Zamknięcie XLII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XLII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
05 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn odczytała porządek obrad sesji. 

Nie wniesiono żadnych uwag do porządku. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że przy podejmowaniu uchwały w sprawie 

ustanowienia symboli gminnych oraz zasad ich używania została skrócona jego wypowiedź 

odnośnie herbu, jednak nie wnioskuje o jej uzupełnienie, ale twierdzi, że zapisy w protokole 

nie odzwierciedlają jego wypowiedzi. 

Radny Przemysław Herner zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XLI sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Przemysława Hernera głosowało 13 radnych,  radny Mirosław 

Gniewczyński wstrzymał się od głosu. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z 

działalności w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego Gminy Zwierzyn. 

 

Stanisław Panek Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Zwierzyn za rok 2013 (informacja w 

załączeniu do protokołu). 

Przekazał również pismo z prośbą o rozważenie możliwości przesunięcia w budżecie gminy 

środków finansowych w wysokości 10.000 złotych na wsparcie działań podległej mu 

jednostki, z przeznaczeniem na zakup dwóch samochodów. 

  

Następnie przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
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Radny Zdzisław Czajka zasygnalizował problem kradzieży przez tzw. złomiarzy, żeby 

rozważyć możliwość nakładania kar przywrócenia zdewastowanych rzeczy do stanu 

pierwotnego. Zadał pytanie, czy policja współpracuje z Zarządem Dróg Publicznych. 

 

Stanisław Panek odpowiadając stwierdził, że kontrolowane są punkty skupu, na właścicielach 

punktów ciążą obowiązki ewidencyjne. Przepisy nie zawsze są precyzyjne i czasami 

paserstwo jest akceptowane. Poinformował, że policja dostrzega problemy na drogach, i ze 

swoimi spostrzeżeniami występuje do zarządców dróg. 

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna poinformowała, że w Błotnie nie ma już ok. 300 m 

drogi, proszą więc o pomoc poprzez policję do zarządcy drogi. 

 

Stanisław Panek odpowiedział, że policja nie ma na to wpływu. Zostanie sprawdzone, czy w 

tym temacie było wystąpienie, jeżeli nie to zostanie przygotowane, gdyż policja może tylko 

tak interweniować, innych uprawnień w tym temacie nie ma. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński pogratulował p. komendantowi osiągnięcia dobrych wyników 

w pracy jego komendy. 

 

Radny Tomasz Pajtel zapytał, czy musiało dojść na naszych terenach do tylu wypadków, żeby 

dopiero była reakcja na badanie trzeźwości. 

 

Stanisław Panek stwierdził, że nie do końca jest tak, z każdym rokiem badań jest więcej. Nie 

robimy ich tylko w ramach trzeźwego poranka. Nie  robione to było na drodze krajowej, gdyż 

od 2009-2012 była to najbezpieczniejsza droga w ruchu drogowym. Służby były kierowane 

tam, gdzie było najniebezpieczniej. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG podziękowała Komendantowi Powiatowej Policji za 

wyczerpującą informację i zamknęła dyskusję oraz punkt 5. 

 

6. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że informacja na temat ochrony 

przeciwpożarowej na terenie Gminy Zwierzyn została przesłana radnym. Poinformowała, że 

na sali obecny jest P. Krzysztof Kęcik osoba przygotowująca informację i  otworzyła 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Jacek Warchał stwierdził, że mamy 5 jednostek straży, 3 z nich są wpisane do KRS, 

kiedy pozostałe. Zapytał co słychać w sprawie umowy wolnotariackiej na prowadzenie 

samochodu. 

 

Krzysztof Kęcik odpowiedział, że wpis do KRS jest kwestią jednostki. Poinformował, że 

posunięte działania w tym temacie ma OSP Górki Noteckie. Stwierdził jednak, że OSP jest 

stowarzyszeniem, które działa niezależnie od władz gmin. 

W sprawie umowy wolnotariackiej stwierdził, że mają zawarte umowy z kierowcami, za które 

gmina płaci. Wójt nie widzi potrzeby zawierania umowy wolnotariackiej. Przemyślimy 

jeszcze to, jeżeli zajdzie taka potrzeba, to umowa zostanie zawarta.  

Zwrócił również uwagę na zapis w informacji odnośnie wyjazdów do zasilania respiratora, 

których koszt wyniósł ponad 1000 zł, można byłoby się zastanowić nad zakupem agregatu, 

byłoby chyba taniej. 
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Radny Wojciech Rojek zapytał gdzie najbardziej wskazana jest modernizacja taboru 

samochodowego, która jednostka ma najgorszy stan. 

 

Krzysztof Kęcik poinformował, że jednostka z Zółwina ma zamiar ubiegać się o nowy 

samochód, dużo problemów sprawia samochód z Górek Noteckich. W jednostkach są stare 

roczniki pojazdów, ale sobie jeszcze radzą. 

 

Stefania Sierocińska  przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 6. 

 

7. Sprawozdanie z realizacji systemu gospodarki odpadami. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że sprawozdanie z realizacji 

systemu gospodarki odpadami przygotowanie przez kierownika biura Celowego Związku 

Gmin SG05 Mirosława Tokarka również zostało przesłane radnym i otworzyła dyskusję 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Tomasz Pajtel stwierdził, że kierownik w sprawozdaniu ogólnie kierownik podszedł 

do tematu, brakuje w nim analizy finansowej i planów na przyszłość, co słychać w sprawie 

PSZOK-ów. 

 

Mirosław Tokarek poinformował, że sprawozdanie finansowe przygotowane będzie na dzień 

30.03.2014r. Z danych można już powiedzieć, że strata za rok 2013 wyniosła ok. 380.000 zł., 

ludzie mniej płacili niż powinni. Miesiąc luty zakończył się na plusie 150.000 zł. Związek nie 

zalega z żadnymi płatnościami. PSZOK budowany jest teraz w Strzelcach Krajeńskich, który 

powinien być uruchomiony z końcem miesiąca kwietnia. Zostały złożone dokumenty do 

Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich na uruchomienie PSZOK-u w Górkach 

Noteckich, który ma ruszyć od świąt. Funkcjonuje już PSZOK w Drezdenku i Dobiegniewie. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy będzie dostarczana informacja pisemna odnośnie 

recyklingu. 

 

Mirosław Tokarek odpowiedział, że w odpowiednim czasie na pewno taka informacja dotrze 

do mieszkańców. 

 

Radna Maria Rachańska zapytała, w którym miejscu w Strzelcach Krajeńskich jest PSZOK. 

 

Mirosław Tokarek odpowiedział, że znajduje się on na ul. Jedności Robotniczej. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka zasygnalizował, że zdarzają się przypadki nie odbierania 

śmieci, np. od p. Piotrowskiej. Również p. Dąbrowski wystawił kanapy, których pomimo 

zgłoszenia nie zabrano. 

 

Mirosław Tokarek odpowiedział, że mogą występować takie sytuacje wynikające z 

niecierpliwości mieszkańców, gdyż jeszcze nie dotrze samochód, a właściciel zabierze rzecz. 

W takich sytuacjach prosił o telefon, na pewno odbiór zostanie zrealizowany. 

 

Tomasz Pajtel zasygnalizował, że wystawił 3 worki z odpadami, pozostawiono mu tylko 1. 

 

Mirosław Tokarek poinformował, że jest wydane polecenie zostawiania tylu worków, ile jest 

zabierane, ale pracują tu tylko ludzie.  
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 

 

8. Sprawozdanie z programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że sprawozdanie z programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt zostało przesłane 

radnym. Poinformowała, że na sali obecny jest Artur Skotarczak pracownik UG, jako osoba 

przygotowująca sprawozdanie i otworzyła dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu).  

 

Wojciech Rojek stwierdził, że w sprawozdaniu jest informacja o 14 szt. wyłapanych zwierząt 

na koszt 27.000 zł, dlaczego taki duży koszt. 

 

Artur Skotarczak odpowiedział, że na te koszty składa się pensja miesięczna dla osoby, z 

którym mamy umowę w kwocie 1500 złotych plus 800 złotych za każdego wyłapanego psa. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, ze przepisy zobowiązują nas do tych 

zadań, w skali kraju nasza gmina nie wiele na to zadanie wydaje pieniędzy w stosunku do 

innych gmin. Dodał do tego, że mamy stworzone przepisy o ochronie psa, a nie możemy 

doprosić się przepisu obowiązkowego czipowania zwierząt. 

 

Stefania Sierocińska  przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 8. 

 

9. Sprawozdanie z wykonania środków finansowych na doskonalenie i dokształcanie 

zawodowe nauczycieli. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że sprawozdanie z wykonania 

środków finansowych na doskonalenie i dokształcanie zawodowe nauczycieli zostało 

przesłane radnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  Poinformowała, że na sali 

obecna jest pani Izabela Borkowska kierownik GZOPO i otworzyła dyskusję.  

 

Wojciech Rojek zapytał, czy ktoś kontroluje to, jakie studia podyplomowe są wybierane przez 

nauczycieli, czy może już nauczyciel z takim wykształceniem jest. 

 

Izabela Borkowska kierownik GZOPO odpowiedziała, że jest to monitorowane, dyrektorzy 

robią plany i jej zdaniem idzie to w dobrym kierunku. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że funkcjonuje komisja, która rozatruje 

wnioski o dofinansowanie. Podczas rozpatrywania pada pytanie skierowane do dyrektora, co 

szkoła z tego będzie miała. 

  

Tomasz Pajtel stwierdził, że w Górkach Noteckich ze szkoły odejdzie p. Florczak, czy plany 

uwzględniły to. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że problem istnieje, ale już w tym roku jest zatrudniona 

osoba po chemii. Nauczycieli z przedmiotami ścisłymi jest mniej niż humanistów, ale nie jest 

tak, że po odejściu p. Florczak, dzieci nie będą miały zajęć z tych przedmiotów.  

 

Stefania Sierocińska  przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 9. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 337/6 o 

powierzchni 0,3950 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze 

ewidencyjnym 337/6 o powierzchni 0,3950 ha (opinia nr 207/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, kto wystąpił o kupno działki. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz Gminy odpowiedział, że projekt uchwały przygotowany jest na 

wniosek p. Sierocińskiej. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy nie ma w tym zakresie przepisu ograniczającego. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że nie ma takiego przepisu, tylko po zakupie p. 

Sierocińska, jako radna będzie musiała to wykazać w oświadczeniu majątkowym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że działkę użytkuje zgodnie z kartą 

nauczyciela. 

 

Radny Zdzisław Czajka zapytał, czy nie będzie w tej kwestii sprzeciwu mieszkańców, gdyż 

tam jest ścieżka. 

 

Stefania Sierocińska odpowiedziała, że ścieżka dalej będzie do użytku mieszkańców. 

Następnie poinformowała, że projekt uchwały jest na pisemny jej wniosek, dlatego wyłącza 

się z głosowania. 

 

Następnie przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości 

Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 337/6 o powierzchni 0,3950 ha pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 11 radnych, „wstrzymało się” od głosu 2 radnych (Mirosław 

Gniewczyński i Zdzisław Czajka), wyłączona z głosowania 1 radna (Stefania Sierocińska). 

Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLII/221/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 345/23 o 

powierzchni 0,0122 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze 

ewidencyjnym 345/23 o powierzchni 0,0122 ha (opinia nr 208/2014 załączeniu do protokołu). 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał na czyj wniosek jest przygotowany projekt uchwały. 

Andrzej Wiśniewski projekt przygotowany jest na wniosek M. Bałchanowskiej w celu 

powiększenia działki, co pozwoli na wybudowanie domu. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

miejscowości Zwierzyn, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 345/23 o powierzchni 

0,0122 ha pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLII/222/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania, 

 

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych  

odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (opinia nr 211/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Radna Leokadia Leśniewska zapytała, czy kierownik GOPS robiła symulację usług 

specjalistycznych, czy w kwotę 9 zł. wliczony jest koszt dojazdu. 

 

Krystyna Krzyżanowska kierownik GOPS odpowiedziała, że nie robiła symulacji. W Polsce 

stawka za usługi specjalistyczne jest taka sama jak za niespecjalistyczne, ale i tak naszych 

osób nie będzie stać na taką cenę, jak jest proponowana w projekcie uchwały. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, „wstrzymała się” od głosu 1 radna (Leokadia Leśniewska). 

Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLII/223/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015 

(opinia nr 209/2014 załączeniu do protokołu). 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, co się zmieniło, że występujemy o wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że tak zdecydowali sołtysi na spotkaniu komisji 

ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG z sołtysami. Następnie zapoznał z przepisami, 

które zmieniły się w przypadku tworzenia funduszu sołeckiego. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015  pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLII/224/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 210/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński – rozumiem, że uległa zmianie kwota subwencji i o tą kwotę zostało 

to zmniejszone w budżecie. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLII/225/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

11.Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wojciech Rojek: 

- zażądał, żeby ul. Cmentarna w Górkach Noteckich stanowiąca dojazd do szkoły i 

biblioteki wiejskiej została naprawiona, gdyż stan jej jest katastrofalny, 

- zapytał, czy został wyjaśniony zgłoszony przez niego na posiedzeniu komisji fakt 

nielegalnego wywozu gruzu nad rz. Noteć,  

- powrócił do tematu skrzyżowania ulicy Kolejowej z Santocką w Górkach Noteckich, 

twierdząc, ze pomimo jego zgłoszeń nic w tym temacie nie zrobiono, 

- powrócił do tematu braku utwardzonego chodnika na ulicy Santockiej, wniosku 

kilkakrotnie zgłaszanego, na który brak odpowiedzi, 

- prosił również o wyjaśnienie opłat za energię i opał w szkole i bibliotece w Górkach 

Noteckich. 

 

Zdzisław Czajka przekazał wniosek mieszkańców w sprawie poprawy estetyki na cmentarzu 

w Zwierzynie poprzez wytyczenie nowych sektorów i miejsc z zachowaniem linii i odstępów. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała o poprawę estetyki placu przy PKP w Zwierzynie poprzez 

naprawę fontanny, ustawienie ławek przy fontannie oraz postawienie koszy na śmieci, gdyż 

starszy ludziom i osobom z dziećmi trudno jest stać oczekując na autobus lub pociąg. 
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Jacek Podsiadło wnioskował o ustawienie ławki przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie. 

 

Mirosław Gniewczyński: 

- zapytał co słychać w sprawie ustawienia koszy na śmieci na terenie Górek Noteckich, 

które obiecano wiosną tego roku, 

- zapytał co słychać w sprawie skrzyżowania dróg Kurowskiej z Cmentarną, która też 

miała być robiona,  

- zapytał, czy biblioteka w Górkach Noteckich na podliczniki na energię i ciepło, gdyż 

jest to odrębna instytucja, 

- wnioskował, żeby w celu odprowadzenia wody na zakręcie ul. Kurowskiej osoby 

skazane wywiozły piasek, 

- prosił, jeżeli jest to możliwe o pozyskanie środków na budowę polowego ołtarza na 

cmentarzu w Górkach Noteckich. 

 

Tomasz Pajtel prosił o podanie więcej informacji na temat przeprowadzonego przetargu na 

remont dróg. 

 

Robert Wcisło wnioskował o ustawienia pojemnika na odpady przy jeziorze Żwirka. 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o: 

- naprawę ogrodzenia cmentarza w Zwierzynie, 

- ustawienie lampy na ul. Leśnej w Zwierzynie przy nowo wybudowanych domach.  

 

Leokadia Leśniewska: 

- wskazała na brak poręczy (barierek ochronnych) na mostku koło p. Piwowarczyka w 

Gościmcu, gdyż kanał o znacznej głębokości i szerokości stanowi zagrożenie 

utonięcia,  

- prosiła o współuczestniczenie w kosztach w remoncie sali wiejskiej w Gościmcu, 

która wymaga malowania, gdyż fakt brudnych ścian powoduje rezygnację z wynajmu 

jej (wnioski zgłoszone wyłącznie pisemnie). 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

12. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Bożena Sawoch sołtys Górek Noteckich: 

- zapytała, czy zostało wysłane pismo do poczty w sprawie ich posesji, na której 

zrobiło się śmietnisko,  

- zapytała, czy po masarni w Górkach  Noteckich budowany jest market, gdyż młode 

matki zainteresowane są pracą, 

- poinformowała o śmietnisku na poniemieckim cmentarzu. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka: 

- stwierdził, że kiedyś sołtysi spisywali drogi do remontu  i ich wykaz doręczali 

gminie, co było brane pod uwagę w trakcie napraw, czy nie należałoby do tego 

wrócić,  

- zgłosił wniosek p. Kupczaka oraz wniosek p. Piotrowskiego o wyremontowanie dróg 

gminnych do ich posesji (wniosek zgłoszony wyłącznie pisemnie). 
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Stanisław Grabski sołtys Zwierzyn II poinformował, że po opadach deszczu koło posesji przy 

ul Noteckiej1 i posesji p. Borowiec przy ul. Wiejskiej w Zwierzynie tworzą się kałuże i 

przejeżdżające pojazdy powodują oblewanie ich domów, dlatego należałoby pobudować 

studzienki  lub oczyścić istniejące oraz rury odprowadzające nadmiar wody w tych 

studzienkach na ul. Wojska Polskiego i Wiejskiej w Zwierzynie (wniosek zgłoszony 

wyłącznie na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił odpowiedzi na wnioski radnych i sołtysów, 

informując, że: 

- Przetarg na bieżące utrzymanie dróg odbył się 21 marca br. Wpłynęło 5 ofert, 

wygrała firma p. Tołkacza, 

- w najbliższym czasie komisja RG przeprowadzi lustrację dróg gminnych  i wykaże te 

najpilniejsze do naprawy, jednak nie należy spodziewać się zbyt wiele przy ilości 

środków, jakie posiadamy na ten cel, 

- na pewno zabraknie środków na rozwiązanie problemu skrzyżowania dróg Kurowska 

z Cmentarną w Górkach Noteckich, gdyż jest to inwestycja, na którą jest ich brak, 

ograniczamy się tylko do remontu dróg,  

- w związku z poprawieniem estetyki na cmentarzu w Zwierzynie musimy zwiększyć 

nadzór nad firmami, które robią pochówki,  

- estetyka przy dworcu PKP zostanie poprawiona z chwilą wybudowania nowego 

dworca, jeżeli PKP nie ustawi ławek, wówczas my to zrobimy, 

- temat ławki przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie zostanie wzięty pod uwagę przy 

termomodernizacji obiektu,   

- odnośnie cmentarza w Górkach Noteckich nie zajął stanowiska, gdyż nie wiedział, 

jakie kroki podjął w tej sprawie wójt,  

- w bibliotece nie ma podzielników ciepła, jest natomiast zamontowany podlicznik na 

odczyt energii,  

- na ustawienie ołtarza na cmentarzu w Górkach Noteckich nie ma środków w budżecie  

gminy, wierni powinni sobie sami z tym poradzić, jak to miało miejsce w Zwierzynie, 

- pojemnik na odpady przy jeziorze Żwirka zostanie ustawiony, jak to jest zawsze 

robione w okresie letnim,  

- ogrodzenie na cmentarzu w Zwierzynie na pewno jest zasadne, dlatego musimy 

przyjrzeć się kosztom,  

- oświetlenie ul. Leśnej zostanie wzięte pod uwagę, należy zrobić rozeznanie w tym 

temacie,  

- odnośnie bałaganu przy poczcie udzielimy odpowiedzi po konsultacjach z wójtem, 

- w sprawie marketu nic nie wiemy, panie zainteresowane pracą powinny zasięgnąć 

informacji u właściciela firmy, jeżeli my coś będziemy wiedzieć poinformujemy 

mieszkańców,  

- odnośnie typowania dróg do naprawy nie ma znaczenia, czy to będzie wniosek 

sołtysa, czy komisji, należy w tym temacie współpracować. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 13. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 29 kwietnia 2014r., 

- oświadczenia majątkowe należy składać w biurze rady do dnia 29 kwietnia br, 

- zapoznała z pismem stowarzyszenia „LGD Działaj z Nami” odnośnie oceny 

wniosków złożonych w ramach naboru trwającego od 20.02.2014r. do 05.03.2014r., 

- wpłynęły 2 podania od lokatorów budynku 129 w Gościmcu w celu wykupu 

mieszkań komunalnych, które zostaną przekazane Wójtowi Gminy Zwierzyn. 

 

15. Zamknięcie XLII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 13
20

 zamknęła obrady XLII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                      Stefania Sierocińska                                          


